



WGR. COMMUNICATIE 7 JUNI 04



Aanwezigen: Wout Bruyns, Sven De Laet, Wim Pinet, Bart Van de Wouwer, Peter Van Thienen, Geert Vinck, Chris Israel

Verontschuldigd: de deelname van Guurt Minne aan deze werkgroep bleek een vergissing van de verslaggeefster te zijn, waarvoor oprechte excuses.

Vergadering wordt geopend om 17.15 uur.

1. **VERSLAG vorige vergadering**

wordt goedgekeurd.

2. **DOELSTELLINGEN**

mits akkoord van provinciale leiding (via onze SIT-leiding) het S.I.T.-Antwerpen (in de toekomst 'SIT' genoemd) bekend maken in onze provincie en meer medewerkers/sters werven om het aantal inzetten bij preventieve hulpacties met risico te verhogen en het aantal effectief en opgeleide SIT-ters bij rampspoedige gebeurtenissen te vergroten.

3. **PRIORITEITENLIJST**

3.1. tekst **flyer**, eventueel een verkorte versie voor website de voorsteltekst vindt u in bijlage:

gelieve **ieder** (jij hebt ook recht op je inbreng) deze aan te passen en/of aan te vullen naar uw goeddunken en uw **aangepaste versie mee te brengen** naar de volgende vergadering ⇒ moet **af zijn op 29.06.04**

3.2. **Peter brengt** voorstel van foto's en **verkorte tekst voor website mee** ⇒ **vóór einde juni**

3.3. er zou reeds een SIT-voorstelling bestaan die al verscheidene keren werd gebruikt en naar alle waarschijnlijk geschikt zou kunnen zijn als basis voor **powerpointpresentatie** of demofilm. **Sven**, kan jij daar aan geraken tegen de vergadering?

3.4. **demofilm**: zou onze **SIT-leiding** navraag kunnen doen bij provinciaal filmteam hoe dit in zijn werk moet gaan (draaiboek...?) zodat we er praktisch aan kunnen beginnen werken: eerst en vooral zou de tent- en ontplooiingstaken genummerd dienen te worden, dan demoploeg met reserven erop trainen, dan aanzet film - draaiboek op punt stellen:

- alarmoproep: in klank en in beeld, de beantwoording van de oproep
- 1^e ploeg SIT-ters begeven zich ter plaatse
- uitruk met het voertuig
- de ter beschikkingstelling van DMH
- uitbouw VMP met uitladen, oprichten en verankering tent, inrichting tent
- volgende ploeg SIT-ters komt op VRV en begeeft zich ter plaatse
- 2^e ploeg assisteerde de reeds werkende SIT-ters

- gezamenlijke uitbouw zones
- opvang eerste slachtoffers
- afbraak?
- veilige thuiskomst - moe maar tevreden....
- dank aan filmploeg, DMH, SIT-ters, sponsors...

3.5. **budgetvoorstel** ⇒ **tegen 1 augustus**: gelieve hier **elk** te trachten **reële cijfers** op te kleven voor ± 40 SIT-ters:

- verspreiding nieuwsbrief:
- 2 extra-muros-activiteiten per werkjaar:
- flyer (1 A4 blad recto-verso):
- film/video:
- instap/kennismakingsbrochure voor nieuwen:
- verjaardagskaartjes met postzegel (zie punt 4c):

4. INTERNE COMMUNICATIE-TEAMSFEER/WELBEVINDEN VGR

a) **nieuwsbrief** voorstellen:

- dienstlijst
- e-mail adressen van SIT-ters
- verslag van elke werkgroep
- kort **verslagje** van elke preventieve hulpactie, af te spreken tussen de Vgrs op de hulpactie
- per nieuwsbrief een interview met een SIT-ter met in te vullen items op het **interviewblad** in bijlage. Gelieve ook daar jouw creativiteit op uit te werken tegen volgende vergadering.
- **wel en wee** van de Vgrs (zonder er de roddelrubriek van Tante Sit van te maken)
- geweldige **tips** die uiteraard te maken hebben met onze SIT-taak
- **Peter** zal als logistieke werkgroeper het **kaft** van de gele kleur voorzien en **Geert** zal de voorbije nieuwsbrieven en verslagen die **Sven** zal afdrukken in dit kaft klasseren

b) **extra-murosactiviteiten**: voor het eerste op 24.06.04 moeten we al verstek laten gaan (Sven+Erik+Peter verzinnen nog snel iets- Peter, Wout en Chris kunnen niet aanwezig zijn), jammer, de volgende op 18.10.04 is door ons **uit te werken**. Voorstellen:

- autoVRVradiozoekcommunicatieocht: **Geert** zoekt nog **medewerkers**
- cultureel-culinaire avond: **Wout** zoekt dit uit
- carting: **Chris** haalt prijzen en uren op carting Noorderlaan
- paintball/lasergame(Italiëlei): **Peter** vist dat uit
- aangezien men elkaar op de Sinksenfoor misschien uit het oog verliest, kan/wil **Wim** misschien dan wel voor een bowling met evt. eten iets opzoeken?
- bowling
- ...

c) **verjaardagskaartje** aan onze Vgrs: **Chris** vraagt ontwerp

- d) coaching van nieuwelingen
- e) ...

5. RECRUTERINGSVOORTELEN:

zogauw het promotiemateriaal (zie punt 3) op punt staat, kunnen de kanalen via SIT-leiding met S2 en provinciaal PR-team besproken worden.

6. DATUM VOLGENDE VERGADERINGEN werkgroep communicatie

SIT-lokaal in de Vosseschijnstraat 51 te 2030 Antwerpen

- ☺ 29 juni 2004 20u: Wim verontschuldigd, Wout later
- ☺ zaterdag 31 juli 2004 om 16u
- ☺ goed nieuws: vanaf dat de prioritaire zaken afgewerkt zijn, zal de vergaderfrequentie gaan zakken.

Dank aan iedereen voor de komst en de vergadering werd gesloten om 18 uur.

Chris Israel

verslaggeefster



Leden Werkgroep Communicatie

Bart Van De Wouwer

Wim Pinet

Wout Bruyns

Peter Van Thienen

Chris Israel

Geert Vincx

E-mail: ik.sit@antwerpen.be



De werkgroep is een advies- en uitvoerend orgaan. Voorstellen rond het beleid of voorstellen die een wijziging in de huidige werking veroorzaken zullen door het SIT-bestuur en/of provinciale leiding steeds ernstig besproken worden en indien een voorstel niet weerhouden kan worden zal hier een duidelijke motivering voor gegeven worden.

Opmerkingen en/of vragen over het verslag?

Via het SIT-bestuur kan u eventuele vragen of opmerkingen overmaken aan de Werkgroep Communicatie

